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摘要  通过对Agent间存在的有关社会性的关键元素进行分析，建立了基于辩论的社会性Agent间的谈判模型，并
建立了相关的决策函数；然后通过一个存在于多Agent社会中而具有社会性的Agent间的谈判实例，在假设了相关
数据的基础上对模型和决策函数进行了举例计算，分析验证了其有效性，并在对相关的谈判原语作出定义的基础
上对此谈判实例的辩论对话过程进行了模拟。 
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分类号 

Negotiation Model among Social Agents Based on Argument

  Abstract
  After analyzs the key elements in social agents, sets up negotiation model among social agents based on argument, and sets 
up relative decision funciton; then based on the hypothesis of relative datum, analyzes the validation of the model and 
decision function through relative calculations with an nagetiation example of social agents in multi-agent society, and makes 
a simulation of its argument dialogue about this example based on defining the locutions of relative negotiation.
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